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E
l tema de l’heliport al Roc 
del Patapou no està tan-
cat. El Govern es va fer 
enrere en la seva ubica-

ció dimarts passat després de co-
nèixer les conclusions de l’infor-
me dels tècnics francesos i  la pla-
taforma i el comú van celebrar la 
decisió després de mig any de llui-
ta. En aquests sis mesos, informes 
tècnics i recursos a la Batllia. Con-
cretament dos informes: l’Informe 
Tècnic Aeronàutic que el Govern 
va encarregar i pagar a l’empresa 
especialitzada Airia per decidir-
se entre les tres possible opcions 
abans de l’adjudicació i l’informe 
encarregat als tècnics francesos. 

En la roda de premsa realitzada 
ahir pel Partit Socialdemòcrata, el 
seu secretari, Marc Cornella, va dir 
que ara el què es vol saber és «quin 
cost» ha tingut tota la gestió del Go-
vern per voler ubicar l’heliport al 
Roc del Patapou, «quan des d’un 
principi ja se sabia que hi havia al-
ternatives molt millors». Segons 
Cornella, «la mala planificació o 
la mala gestió» haurà comportant 
una despesa que els ciutadans han 
de saber; per aquest motiu va dir 
que «parlarem amb el Grup Parla-
mentari Socialdemòcrata perquè 
entri la pregunta al Consell Gene-
ral o ho farem a través del grup de 
l’oposició de la capital». 

Seguint amb l’heliport, pel que 
fa a la notícia publicada ahir en un 
mitjà de comunicació del país que 
assegurava que la UTE Heliand-Cat-
helicopters – l’empresa a la qual 
s’havia adjudicat l’heliport nacio-
nal– farà una reclamació a la Bat-
llia per les inversions que ja ha fet, 
el ministre d’Economia i Territori, 
Jordi Alcobé, va dir ahir en decla-
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El PS vol saber quants diners ha 
costat  «la mala gestió» de l’heliport
Alcobé assegura que l’adjudicatari de l’heliport no els havia plantejat cap indemnització
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Encamp s’aferra a la contenció i 
aprova 24,7 milions de pressupost

El Consell de Comú d’Encamp va 
aprovar ahir el pressupost per a 
l’any que ve, que se situa en 24,75 
milions d’euros, un 2,6% per sota del 
d’aquest exercici. Aquest pressupost 

preveu un superàvit de 532.000 eu-
ros que es contempla en l’apartat de 
passius financers i que es preveu que 
es pugui destinar a eixugar el deute. 
Tal com va assenyalar el cònsol ma-
jor, Jordi Mas, es tracta d’un pressu-
post de contenció en què es fan esfor-
ços per reduir les despeses, ja que es 
preveu una caiguda dels ingressos. 
Pel que fa a les inversions, se situen 
en 1,3 milions d’euros, i es destina-
ran a millorar els entorns d’Engolas-

ters, fer un parc infantil al Pas de la 
Casa i un a Encamp, i algunes altres 
obres, a més d’una partida per a la re-
novació del pla d’urbanisme. 

El pressupost per al 2013 es va 
aprovar amb l’abstenció dels con-
sellers de la minoria socialdemòcra-
ta, que van argumentar la manca 
de projecte de reactivació de l’eco-
nomia.  El cònsol major de la parrò-
quia, Jordi Mas, va defensar que es 
tracta d’un projecte de pressupost 

Les inversions del comú 
se situen en 1,3 milions 
d’euros

PER A L’ANY QUE VE
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de contenció de la despesa però amb 
petites inversions, i que ve donat per 
la situació de crisi del Comú i tam-
bé general. 

És un pressupost de 24.750.039 
euros, és a dir, un 2,59% menys que 
el del 2012. Segons va apuntar Mas, 
aquest pressupost preveu un superà-
vit d’uns 532.000 euros, que perme-
ten un marge en cas que s’hagin de 
fer més despeses, però que la volun-
tat és que es pugui destinar a eixu-
gar el deute. Aquest superàvit, però, 
és un 67% inferior al que s’havia pre-
vist per al 2012.

Pel que fa a les despeses de perso-
nal, se situen en 9,77 milions d’eu-
ros, un 1,84% per sota del 2012, i que 

racions recollides per l’ANA  que 
«el Govern analitzarà aquesta si-
tuació quan se li plantegi», però 
que de moment no té coneixement 
d’aquestes intencions. 

Alcobé va explicar que l’adjudi-
catari de l’heliport nacional al Roc 
de Patapou «no havia plantejat mai 
una indemnització». El ministre 
va dir que desconeixia aquestes in-
tencions, i que quan se li va expli-
car a l’adjudicatari que es faria la 
revocació aquest ho va entendre i 
es va mostrar comprensiu. Segons 

Alcobé, en cap moment va parlar 
d’una possible indemnització, tot i 
que va reconèixer que «això no exi-
meix que pugui presentar les re-
clamacions que cregui oportunes». 
Quant a les quantitats invertides 
per l’empresa en previsió de l’he-
liport nacional, Alcobé va assegu-
rar que «a nosaltres no se’ns va pre-
sentar cap xifra ni cap inversió que 
s’hagi fet». Sobre com podria enca-
rar el Govern una possible indem-
nització per danys i perjudicis, va 
indicar que «ho analitzarem quan 

ens hi trobem». 

REPLANTAJAMENT DE L’ECONOMIA/ El 
vocal del PS, Pere López, va dir ahir 
que hi ha altres temes, juntament 
amb el de l’heliport, que demos-
tren una «mala gestió de l’Execu-
tiu», com  són el fet que hagi aug-
mentat l’atur i que hagin disminu-
ït el nombre d’empreses, i també 
tenint en compte les crítiques efec-
tuades per part de la Cambra de 
Comerç. En aquest sentit va criti-
car que «tenim un Govern que no 

fa mesures puntuals de reactiva-
ció econòmica i només aposta per 
l’obertura econòmica i les empre-
ses estrangeres»; en aquest sentit, 
López va afegir que «la inversió eco-
nòmica és una qüestió de llarg ter-
mini», i que en canvi les empreses 
«necessiten accions d’avui per de-
mà». 

Per tot això, López va sentenciar 
que «és el moment que el Govern 
es plategi la seva política econòmi-
ca», ja que l’actual «no està donant 
resultats». H

«Parlarem amb el 
Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata 
perquè entrin la 
pregunta al Consell»

«L’adjudicatari en cap 
moment va parlar d’una 
possible indemnització 
quan se’l va informar de 
la revocació»

«Tenim un Govern 
que no fa mesures 
puntuals de reactivació 
econòmica i només 
aposta per l’obertura»
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s’aconsegueix, segons el cònsol, grà-
cies a la reducció dels sous dels càr-
recs públics i del personal de relació 
especial. Les despeses de béns cor-
rents i serveis se situen en 7,55 mili-
ons d’euros, un 1,54% per sota.

Les inversions es mantenen bai-
xes, en 1,31 milions d’euros, però 
creixen un 149,62% en relació a l’an-
terior pressupost. Amb aquests di-
ners es volen arreglar els entorns 
d’Engolasters, fer parcs infantils, in-
vertir en algunes rotondes i inver-
tir en la revisió del pla d’urbanisme.

Els projectes més importants per 
al 2013, segons Mas, són els de turis-
me i reactivació econòmica, en els 
que s’ha incrementat la partida, tot 
i que no va poder determinar en qui-
na mesura. H

LES CRÍTIQUES CONTINUEN


